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Het grootste leed op de nationale vastgoedmarkten wat afwaarderingen betreft is nu wel geleden. Nu zijn het
vooral de kansen die gepakt moeten worden. Vooral op de Zwitserse markt zijn die kansen aanwezig. Dat zegt
de Israëlische investeerder Hertzel Habas, grootaandeelhouder van NSI.

Habas doet zijn uitspraken vandaag in het FD. Dit jaar wordt volgens Habas de basis gelegd voor verdere groei
van het vastgoedfonds NSI. Dat geldt met name voor de investeringen van NSI in Zwitserland. Habas, die 22%
van NSI bezit, ziet Zwitserland als een zeer stabiel land maar lastig om binnen te komen als vastgoedbelegger.
Daarom zal NSI meer gaan samenwerken met lokale partners.
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